

Non classifié/Unclassified

SGD(98)5



Organisation de Coopération et de Développement Economiques
Organisation for Economic Co-operation and Development

OLIS : 28-Oct-1998

Dist. : 30-Oct-1998

Bil.

SECRETARIAT GENERAL
GENERAL SECRETARIAT

**Décision du Secrétaire général
Decision by the Secretary-General**

**RELATIVE A L'ADMINISTRATION DE LA CAISSE DE PREVOYANCE DU PERSONNEL DE
L'ORGANISATION
RELATING TO THE ADMINISTRATION OF THE STAFF PROVIDENT FUND OF THE
ORGANISATION**

71209

Document complet disponible sur OLIS dans son format d'origine
Complete document available on OLIS in its original format

SGD(98)5
Non classifié/Unclassified

Bil.

SGD(98)5

LE SECRETAIRE GENERAL

Vu les Statut, Règlement et Instructions applicables aux agents de l'Organisation et, en particulier, son Article 17 b) ;

Vu le Règlement de la Caisse de prévoyance du personnel de l'Organisation et, en particulier les Articles 15, 16 et 18 dudit Règlement ;

DECIDE :

M. James WORREL (Chef de la Division de la Trésorerie et des Etudes Financières, Service du Budget et des Finances) est nommé Secrétaire du Comité consultatif de la Caisse de prévoyance à compter du 1er septembre 1998 en remplacement de M. Daniel ZAVALA.

THE SECRETARY-GENERAL,

Having regard to the Regulations, Rules and Instructions applicable to the officials of the Organisation and, in particular, Regulation 17 b) thereof;

Having regard to the Rules of the Staff Provident Fund of the Organisation and, in particular, Articles 15, 16 and 18 thereof;

DECIDES:

Mr. James WORREL (Head of the Treasury and Financial Studies Division, Budget and Finance Service) is appointed as Secretary to the Provident Fund Advisory Committee as from 1 September 1998 in replacement of Mr. Daniel ZAVALA.